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«Opět vám říkám: 
Jestliže se shodnou 

na zemi dva z vás 
na jakékoli věci a budou 

o ni prosit, dostanou 
ji od mého 

nebeského Otce. 
.

Neboť kde jsou dva 
nebo tři shromážděni 
ve jménu mém, tam 
jsem já uprostřed 
nich.»

(Mt 18,19-20)

PODLE MĚ JSOU TO TA 

JEŽÍŠOVA SLOVA, KTERÁ 

VYVOLAJÍ RADOST 

V NAŠEM SRDCI.

Asi jsi četl 
v evangeliu, 

že Ježíš vícekrát 
doporučuje modlitbu 

a učí nás, 
jak dostat to, 
o co prosíme. 

Ale tato modlitba, na kterou se dnes 
zaměřujeme, je skutečně originální. 

Aby totiž mohla dostat odpověď z nebe, 
vyžaduje více osob...

...společenství.

«Neboť kde jsou dva»

Dva. To je nejmenší číslo, které 
utváří společenství.
Ježíši tedy nezáleží tolik na 
počtu, ale na různorodosti 
věřících. 

«Proč má modlitba konaná 
v jednotě větší přístup 
k Bohu?»

Sám Ježíš nám říká, v čem 
spočívá tajemství úspěchu 
takovéto modlitby. 

CELÉ 
TAJEMSTVÍ JE 

V TOM, ABYCHOM 
BYLI «SJEDNOCENI 
V JEHO JMÉNU».

Když jsme takto sjednoceni, je mezi námi 

přítomen Ježíš. Proto všechno, o co prosíme 

spolu s Ním, dostaneme snadněji. 

Totiž sám Ježíš, který je přítomný 
tam, kde vzájemná láska spojuje 
srdce, s námi prosí o milosti od 
Otce. 

Otec a Syn jsou jedno. 
Nezdá se ti to všechno 
nádherné? Nedává ti to 
jistotu? Nedává ti to 
důvěru? 

Ježíš sám jasně říká: 

“na jakékoli věci”.

Nic tedy nevylučuje. Dej si tedy 

i tuto modlitbu do programu svého života.

Modlitba a víra v Boha nám pomáhají 
čelit nejrůznějším těžkým situacím. 
Někdy se nám zdá, že nepřichází 
řešení, které bychom si představovali. 
Víra v Ježíše nám ale pomáhá, abychom 
viděli, že to co se stane… je vždycky 
jeho láska. 


